

2018年小一汉语拼音家长工作坊

2018年1月18日，我校华文部举办了小一汉语拼音家长工作坊，让小一的家长们了解什么是汉语拼音。此工作坊分为三个环节。第一个环节是学习汉语拼音的重要性与用处，第二个环节是简略介绍小一新教材《欢乐伙伴》的特点和家长利用新教材帮助孩子学习的注意事项。第三个环节是介绍亲子互动游戏和网上学习资源，帮助家长以有趣的方式巩固孩子课堂上所学的知识。有机会的话，您也来参与吧！

On the 18th of January 2018, our Chinese Department conducted a Hanyu Pinyin workshop for parents and we received many positive feedbacks. This workshop is designed to give P1 parents a better understanding of Hanyu Pinyin. Brief introduction of the key characteristics of “Huan Le Huo Ban” and useful tips were given on how parents can assist their child in learning using “Huan Le Huo Ban” resources. Online resources and home-based revision games were introduced to parents too. Do join us the next time!



钟丽云老师为家长讲解汉语拼音知识

Ms Chong Lee Yin explaining the basics of Hanyu Pinyin to Parents



陈怡君老师为家长讲解新教材汉语拼音教学的特点并介绍网上学习资源
Mdm Chen I Chun explaining the characteristics of learning Hanyu Pinyin in “Huan Le Huo Ban” and introduced useful e-learning resources to parents.



林贝珊老师向家长介绍一些有趣的亲子互动游戏
Mdm Lam Pui San demonstrated some interesting home-based revision games to parents



家长们专心地聆听
Parents listen attentively